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نقاره های حرم مطهر رضوی 
در میلاد حضرت زینب کبری)س( نواخته شد

همزمان با شب پنجم جمادی الاول و سالروز میلاد خجسته بانوی 
بزرگ اسلام، حضرت زینب کبری)س(، نقاره های حرم مطهر حضرت 
امام رضا)ع( پس از غروب آفتاب و اقامه اذان مغرب و عشا، چندین 

بار نواخته شد و این روز بزرگ را به مسلمانان بشارت دادند. 
براساس رســم دیرین به مناســبت فرارسیدن ســالروز میلاد سراسر 
نور حضرت زینب)س( که مزین به نام پرســتار است، خادمان آستان قدس 
رضوی در نقاره خانــه قرار گرفته و چندین بار نقاره هایشــان را می نوازند و 

همزمان با آن حرم مطهر امام هشتم)ع( سراسر نور و شادمانی می شود.
در این روز کتیبــه بزرگ مزین به نام حضرت زینب)س( بر فراز صحن 
انقلاب اســلامی حرم مطهر رضوی خودنمایی کــرده و زائران و مجاوران در 

گوشه های اماکن متبرکه به نماز و نیایش مشغول شدند.
مراسم جشن شب میلاد حضرت زینب)س( به صورت محدود و با رعایت 
پروتکل های بهداشتی و فاصله اجتماعی در رواق امام خمینی)ره( حرم مطهر 
رضوی برگزار شــد که همراه با مولــودی خوانی ذاکران اهل بیت عصمت و 
طهارت)ع( و سخنرانی کارشــناس مذهبی درخصوص سیره و زندگانی آن 

حضرت بود.

قم در سالروز میلاد حضرت زینب)س( 
غرق در نور و سرور شد

قم در ســالروز میلاد حضرت زینب)س(، اسوه صبر و استقامت 
غرق در نور و شــادی شد و جشن هایی به همین مناسبت با رعایت 

پروتکل های بهداشتی انجام شد. 
شــهر قم در روز میلاد حضرت زینب)س( حال و هوای ملکوتی داشت 
و آذین بندی هایــی در حــرم حضرت معصومه)س( و مســجد جمکران در 

گرامیداشت این روز انجام شد.
جشن های ویژه ای در اماکن مقدس قم با رعایت دستورالعمل های ستاد 
پیشــگیری از کرونا برپاشد و ارادتمندان اهل بیت)ع( با گرامیداشت این روز 

عشق و علاقه خود را نثار زینب کبری)س(کردند.
شب یکشنبه نیز برنامه های متفاوتی به  صورت مجازی در حرم حضرت 
معصومــه)س( برگزار شــد و قشــرهای مختلف مردم به صــورت برخط از 

رسانه های مختلف مخاطب این برنامه ها بودند.
در ســال های گذشــته ویژه برنامه هایی در تکایا، حسینیه ها و مساجد و 
همچنین بیوت مراجع با حضور انبوهی از عاشقان مکتب ولایت برگزار می شد 
ولی امسال برای پیشــگیری از ابتلا به ویروس کرونا، برگزاری این برنامه ها 

لغو شد.
بیمارستان ها و مراکز درمانی استان قم نیز با برپایی برنامه هایی این روز 

بزرگ را جشن  گرفتند.

زندانی محکوم به قصاص از مجازات 
رهایی یافت

رئیس  دادگستری سردشــت گفت: مرد ۶۰ ساله ای که به خاطر 
قتل ضارب فرزندش به مدت هشت سال در زندان به سر می برد، با 

عفو و گذشت اولیای دم از چوبه دار رهایی یافت. 
امیر کشــاورزی، در گفت و گو با ایرنا اظهار داشــت: در سال ۱۳۹۱ بین 
۲ جوان به خاطر اختلاف های شخصی درگیری به وجود آمده و یکی از آنها 

با سلاح سرد دوست خود را زخمی و روانه بیمارستان کرده بود.
وی اضافه کرد: بعد از اینکه خبر به پدر این جوان زخمی رســیده بود، 
او به ســرعت به محل مورد نظر رفته و علت کار را از ضارب پرســیده و بعد 

از مشاجره زیاد پدر این جوان با سلاح گرم ضارب را از پای درآورده بود.
وی افزود: پرونده این قتل پس از پروسه رسیدگی دادرسی در محاکم و 
بعد از تایید دیوان عالی کشــور جهت اجرای حکم قصاص به این شهرستان 

ارجاع داده شد.
وی اظهار کرد: خوشبختانه بعد از یک سال تلاش و مساعدت معتمدان 
محلی، ریش ســفیدان، اعضای شورای حل اختلاف و مراجع قضایی نتیجه 
این پرونده با عفو و گذشــت و بزرگواری خانواده مقتول، این مرد ۶۰ ساله از 

چوبه دار رهایی یافت.

جانبازی از البرز
 به خیل شهدا پیوست

جانباز »ابراهیم باخدا« پس از تحمل ســال ها درد و رنج ناشی 
از جراحات جنگ تحمیلی دعوت حق را لبیک گفت و به همرزمان 

شهیدش پیوست. 
رئیس بنیاد شــهید و امور ایثارگران شهرســتان ساوجبلاغ ،  گفت: این 

یادگار دفاع مقدس ، جانباز ۷۰ درصد شیمیایی جنگ تحمیلی بود.
علی جعفر صالحی ، افزود: پیکر پاک این شهید سرافراز در گلزار شهدای 

امام زاده هادی )ع( ینگه امام این شهرستان به خاک سپرده شد.
جانباز »ابراهیم با خدا« در ســال ۱۳۲۵ در روســتای آزادمون از توابع 
شهرستان محمودآباد مازندران به دنیا آمد و تحصیلات ابتدایی را در روستا 
گذراند. شهید باخدا در سال ۱۳۶۴ به عنوان بسیجی به منطقه جنگی جهت 
دفاع از میهن اعزام شــد و پس از چند بار اعزام در شــهریور ماه ۱۳۶۵ در 
منطقه شــیخ صالح توسط دشمن بعثی بمباران شیمیایی از نوع گاز خردل  

شد و به درجه جانبازی نایل گشت.

سردار ابوحمزه در زادگاهش گرمسار 
خاکسپاری شد

سردار پاســدار غلامعلی ابوحمزه، فرمانده پیشین سپاه ثارالله 
استان کرمان و مشاور رئیس  سازمان بسیج مستضعفین، روز یکشنبه 

در زادگاهش شهرستان گرمسار استان سمنان خاکسپاری شد.
ســردار ابوحمزه از یادگاران دفاع مقدس شامگاه شنبه بر اثر سرطان در 
تهران درگذشت و به یاران شهیدش پیوست و ساعت ۱۴ دیروز در زادگاهش 
شهرستان گرمسار تشییع و در امامزاده اسماعیل)ع( این شهرستان به خاک 
سپرده شد. سردار ابوحمزه از رزمندگان دوران هشت سال دفاع مقدس بود 
که در طول دفاع از انقلاب و ایران اسلامی به درجه رفیع جانبازی نائل آمد.

سردار حمید دامغانی فرمانده سپاه قائم)عج( استان سمنان نیز با صدور 
پیامی ضایعه عروج آسمانی سردار سرتیپ دوم پاسدار ابوحمزه، از جانبازان 

سرافراز هشت سال دفاع مقدس را تسلیت گفت.

       خسارت آبگرفتگی
 به بیش از سه هزار واحد مسکونی در ماهشهر

مدیرکل بنیاد مســکن خوزستان با  اشــاره به اتمام ارزیابی 
واحدهای مســکونی خســارت دیده از آبگرفتگی در شهرستان 
ماهشهر، گفت: تاکنون بیش از سه هزار واحد مسکونی خسارت دیده 

از آبگرفتگی در ماهشهر ثبت سامانه شده است. 
مسعود انصاریان، در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: در ماهشهر یک هزار 
واحد مســکونی به دلیل آبگرفتگی های اخیر تخریب شــده که باید احداث 
شــوند، همچنین بیش از ۲ هزار واحد مســکونی که نیاز به تعمیر دارد نیز 

تاکنون ثبت سامانه شده است، البته عملیات ثبت سامانه هنوز ادامه دارد.
به گفته وی بیشترین خسارت آبگرفتگی ناشی از بارندگی اخیر به شهر 
بندرامام وارد شده است. انصاریان افزود: در ماهشهر ارزیابی میدانی واحدهای 
مسکونی خسارت دیده از آبگرفتگی به اتمام رسیده و ثبت پرونده ها در سامانه 
در حال انجام اســت. وی اضافه کرد: فراخوان مراجعه و تشکیل پرونده برای 

اهالی سربندر )بندر امام( به صورت پیامک هایی ارسال شده است.
انصاریان ادامه داد: پرونده تعدادی از خســارت دیدگان آماده شــده که 

برای افتتاح حساب به سیستم بانکی اعلام شده اند.
وی اظهار داشت: تکمیل پرونده های خسارت دیدگان در حال آماده سازی 
است و در انتظار مشخص شدن بانک های عامل از طرف بانک مرکزی هستیم 

تا متقاضیان را به آنجا هدایت کنیم.
مدیرکل بنیاد مســکن خوزستان همچنین گفت: کار ارزیابی واحدهای 
مســکونی خسارت دیده از بارندگی اخیر در اهواز آغاز شده، اما هنوز به اتمام 

نرسیده و پیش بینی می شود تا یک هفته آینده ادامه یابد.
بر اســاس این گزارش، بارندگی شدید در ۷ و ۸ آذر ماه باعث آبگرفتگی 
شدید در برخی محله های اهواز و ماهشهر شد که ارزیابی این خسارت ها به 

بنیاد مسکن خوزستان واگذار شده است.

صفحه ۹
دو شنبه اول دی ۱۳۹۹
۶ جمادی الاول ۱۴۴۲ - شماره ۲۲۶۴۱

سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو گفت: درباره حضور تماشاگران در المپیک تصمیم این است 
که بین یک پنجم یا یک دهم ظرفیت استادیوم ها پر شود.

نصرالله سجادی در تازه ترین صحبت های خود اظهار داشت: با توجه به پروسه ساخت واکسن، قرار است ورزشکاران 
باید قبل از ورود به دهکده واکسینه شده باشند یا اگر دسترسی نداشتند، در توکیو این واکسیناسیون صورت می گیرد. 
به هر حال میزبان تاکید کرده مســائل بهداشــتی را به خوبی در المپیک رعایت می کند. از ماه سپتامبر کارگروهی 
تشکیل شده که نمایندگانی از سازمان بهداشت جهانی، کمیته بین المللی المپیک و کشور ژاپن در آن حضور دارند. 

این کارگروه قرار است اطلاعات را به روز در اختیار کمیته برگزاری مسابقات بدهند. 
سرپرســت کاروان ایران در المپیک توکیو درباره احتمال حضور تماشــاگران در این بازی ها عنوان کرد: درباره 
تماشاگران تصمیم این است که بین یک پنجم یا یک دهم ظرفیت استادیوم ها پر شود. به احتمال فراوان المپیک با 
حضور تماشــاگران برگزار می شود. سجادی با اشاره به تاکید IOC به برگزاری المپیک توکیو در سال ۲۰۲۱ گفت: 
دیدیم که توماس باخ هم در سفر اخیر خود به توکیو به ورزشکاران پیام داد آنها را در دهکده ورزشکاران ملاقات خواهد 
کرد. اینطور که اعلام شده قرار است حتی در شرایطی که وضعیت کرونا مثل حال حاضر باشد، بازهم المپیک برگزار 
شود. البته ورزشکاران حاضر در توکیو قرار است دو هفته قبل از شروع المپیک در دهکده ورزشکاران حاضر شوند و 

۷۲ ساعت قبل از ورودشان به توکیو نیز تست کرونا داده باشند و نتیجه آن منفی باشد.

برگزاری المپیک توکیو با حضور تماشاگران
دارنده مدال برنز جام جهانی کشتی آزاد که در جام جهانی کشتی های خوبی گرفت، تاکید کرد 

که شکست مقابل حریف روسش را در آینده جبران خواهد کرد.
رحمان عموزاد در مورد عملکردش در جام جهانی صربســتان اظهار داشت: من همه تلاشم را کردم، این 
اولین مسابقه رسمی من در رده بزرگسالان بود و تازه برایم همه چیز شروع شده است. کشتی های سختی بود، 

حریفانم بزرگسال بودند، اما من هم می توانم مقابل آنها خوب کشتی بگیرم و به نتیجه برسم.
این کشــتی گیر جوان مازندرانی که سال ۲۰۱۹ از سوی اتحادیه جهانی به عنوان بهترین نوجوان آزادکار 
جهان انتخاب شــد، در مورد مبارزه اش با حریف روس که مقابلش ضربه فنی شد، تصریح کرد: فقط می گویم 
که این کشــتی را ان شاءالله جبران خواهیم کرد. رحمان عموزاد تنها کشتی گیر آزادکار ایران در جام جهانی 
انفــرادی بود که همه حریفانش را به خوبی شکســت داد و تنها در مرحله نیمه نهایی، با کم تجربگی مقابل 

کشتی گیر مدال دار روس ضربه فنی شد و در نهایت به مدال برنز مسابقات رسید.
عبــاس حــاج کناری مربی تیم ملی کشــتی آزاد هــم درباره عملکــرد عموزاد گفت: رحمــان در این 
 رقابت هــا خیلی خوب کشــتی گرفت و عالی ظاهر شــد. آن چیزهایی را که از او انتظــار می رفت انجام داد. 
این تجربه اول رسمی رحمان در بزرگسالان بود و حالا می داند باید خیلی با تمرکز بیشتری مقابل کشتی گیر 

روسیه مبارزه کند.

عموزاد: شکست مقابل کشتی گیر روس را جبران خواهم کرد 

ساختمان اداری فدراسیون نو سازی شد

تجلیل از بزرگان کشتی آزاد و فرنگی ایران
یادی از شهید مدافع حرم محمدتقی سالخوردهدبیر: بودجه مناسب باشد، قهرمان المپیک می شویم

قبولی در آزمایش الهی
شــهید مدافع حرم محمدتقی سالخورده 
اول دی ســال ۱۳۶۵ در روستای شهاب الدین 

شهرستان نکا متولد شد. 
او در فروردین ســال ۱۳۸۵ وارد ســپاه 
پاسداران انقلاب اســلامی شد و تحصیلاتش 
را در مقطع لیســانس نظامی از دانشگاه امام 
حســین با موفقیت به پایان رسانید.شــهید 

ســالخورده در یگان ویژه صابرین در لشکر۲۵کربلا به اسلام خدمت می کرد و 
ســال ۹۴ به عنوان مدافع حرم به سوریه اعزام شد. وی سرانجام ۲۱ فروردین 
ســال ۹۵ در شهرک خان طومان اســتان حلب، شهد شهادت را نوشید و در 

جوار رحمت الهی جای گرفت.
در فرازهایی از وصیتنامه شــهید محمدتقی ســالخورده آمده است: »ما 
سالهاســت که در راه خدا برای مظلومیت امام حسین)ع( و یارانش و اهل بیت 
به سر و سینه می زنیم و عزاداری کردیم.آیا ما فقط تا حدّ عزاداری و سینه زنی 
شیعه اهل بیت هستیم؟ اگر مرحله آزمایش ما سخت تر شود آیا قبول می شویم 
یا از صراط مســتقیم خارج می شــویم؟ برای من این آزمایش هم یک مرحله 
جلوتر بود که گفته شد آیا تو که این همه برای امام حسین و اهل بیت عزاداری 
کردی، تو که این همه ادّعا داشــتی، تو که این همه می گفتی کاش ما هم در 
کربلا بودیم، تو که این همه می گفتی ما شــیعه علی بن ابیطالب هســتیم،تو 
که این همه برای مأموریت های ســخت آموزش دیدی،تو که این همه تمرین 
کردی آیا به مرحله عمل رســیدی عمل می کنی یا جا می زنی؟ بین حرف و 
عمل خیلی فاصله اســت.باید عمل کرد. حالا که ما این راه را انتخاب کردیم، 

ان شاءالله که قبول می شویم.«

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
رئیس فدراســیون کشــتی در مراســم افتتاح 
ســاختمان اداری فدراسیون کشتی گفت: اگر بودجه 
مناسب در نظر گرفته شود، کشــتی ایران می تواند 

قهرمان المپیک شود. 
ساختمان اداری فدراسیون کشتی پس از انجام مراحل 
نو سازی در مراسمی توسط تعدادی از پیشکسوتان کشتی و 
مسئولان ورزش روز گذشته افتتاح شد. در این مراسم منصور 
برزگر سرمربی ســابق تیم ملی کشتی آزاد، تقی زاده معاون 
پارلمانی وزیر ورزش، احمدی معاون فرهنگی وزارت ورزش، 
داورزنی رئیس فدراسیون والیبال، طباطبایی رئیس فدراسیون 
بســکتبال، کریمی مدیرعامل شــرکت تجهیــز، غلامرضا 
محمدی و محمد بنا ســرمربیان تیم های ملی کشتی آزاد و 
فرنگی، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی، علیرضا رضایی، 
محمد طلایی، علیرضا لرستانی، بهروز حضرتی پور، ابراهیم 

مهربان و تعدادی دیگر از اهالی کشتی حضور داشتند.
نفرات حاضر در این مراســم پس از بازدید از ساختمان 
جدید فدراسیون کشتی به خانه کشتی شهید ابراهیم هادی 
رفتند تا در مراســم افتتاحیه ســاختمان اداری و همچنین 
تجلیــل از منصور برزگــر و محمد بنا دو چهره شــاخص و 

پیشکسوت کشتی ایران حاضر شوند.
دبیر: از ساختمان قبلی خجالت می کشیدم

علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی درخصوص افتتاح 
ســاختمان جدید فدراسیون کشتی گفت: فدراسیون کشتی 
در تصمیمی صد درصد اشــتباه به استادیوم آزادی آمد. کار 
اجرایــی و کار فنی در کنار هم اصلا اتفاق خوبی نیســت اما 
کاری است که شده. ســالن شهید صدرزاده هم مال کشتی 
شد و از رؤســای فدراسیون های جودو و شمشیربازی تشکر 

می کنم که دیگر این موضوع را پیگیری نکردند.
وی خاطرنشــان کرد: روزی که آمدم از شکل ساختمان 
فدراسیون کشتی خجالت کشیدم. واقعا تو ذوقم خورد. چند 
رئیس فدراسیون خارجی هم به ایران آمدند که خوب نبود. به 
ساده زیستی باور دارم اما کشتی باید نگین ورزش ایران باشد. 
کشــتی مثل خاویار و فرش ماست و حتما باید جایش بالاتر 

از یک رشته ورزشی باشد. وقتی آمدم تشک های خانه کشتی 
ساس زده بود اما خدا را شکر این مجموعه هم باز سازی شد و 
الان به خوبی مورد استفاده کشتی گیران و تیم های ملی قرار 
می گیرد. اگر کار اداری، داوری و... قوی شــود و بودجه وزارت 

هم در شان کشتی باشد قهرمان المپیک می شویم.
وی همچنین به برگزاری مراسم تجلیل از بنا و برزگر اشاره 
کرد و گفت: زحمات بنا بر هیچ کس پوشیده نیست و مشخص 
است جهش کشــتی فرنگی از چه سالی شــروع شده است. 
تجلیل از او ربطی به سرمربیگری تیم ملی ندارد و این مراسم 
برای تجلیل از سال ها زحمت اوست. امیدوارم فقط کشتی گیر 
نســازید و به پرورش مربی هم بپردازید. از منصور برزگر هم 
تشکر می کنم. پدر مرحوم من و منصور برزگر در سازمان آب 
شــاغل بودند. برزگر بر گردن کشتی ایران و خیلی از ما حق 
 دارد. او بیش از ۶۰ سال و بنا نزدیک ۵۰ سال به کشتی ایران 

خدمت کردند و کشتی ایران آنها را فراموش نمی کند.

برزگر: در نگهداری اماکن ورزشی ضعیف هستیم
منصور برزگر یکی از بزرگان کشتی ایران که دیروز مورد 
تجلیل فدراســیون قرار گرفت هم گفت: سال ۱۹۸۳ به کیف 
اوکراین رفتیم. یکی از همراهان ما وقتی شوروی سابق را دید 
گفت این شوروی مثل عروس پیری است که توانسته وسایلش 
را خوب حفظ کند. متاسفم که ما سالن های خودمان را خوب 
نگهداری نمی کنیم. چرا سالن آزادی باید چکه کند؟ چرا باید 

سالن های ما به این حال و روز بیفتد؟
پیشکسوت کشتی ایران خاطرنشان کرد: موضوع نگهداری 
خیلی بحث مهمی است. ۴۲سال بود سالن فدراسیون کشتی 
دســت نخورده بود و از فدراسیون تشــکر می کنم که اماکن 
خود را باز ســازی کرد. امیدوارم کشــتی ایران در المپیک با 
افتخارآفرینی بتواند باعث خوشــحالی مردم شود. ۸۰ درصد 
مدال های کشتی در جهان توسط امپراتوری ایران و کشورهای 
دور دریای خزر که روزی مال ایران بودند، به دست آمده است.

برزگر در پایان گفت: با این باز ســازی فدراسیون کشتی 
آبرومند شــد و می توانیم به خوبی پذیرای مهمانان خارجی 
باشیم. مربیگری برای پول درآوردن نیست و فقط عشق است. 
شاید در فوتبال باشد اما هیچ کس از کشتی پول درنمی آورد. 
امیدوارم با عشق کار کنیم و باعث اهتزاز پرچم مقدس ایران 

و خوشحالی دل مردم شویم.
بنا: امیدوارم همه دوباره در خانه کشتی جمع شویم

محمد بنا ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی کشورمان 
نیز در این مراســم گفت: بیش از ۱۵ ســال به عنوان مربی، 
کنار کشتی فرنگی بودم و به عشقم کشتی که با تمام وجود 
دوستش داشتم کمک کردم. منتی هم نیست چون در همه 
این سال ها مزد گرفتم ولی لحظه هایی خیلی خوشحال بودم 
مثل مراسمی که رئیس فدراسیون برای ما برگزار کرده و این 
نشــان دهنده محبت مجموعه کشــتی به ماست. تمام این 
ســال ها مربیان بزرگ و زحمتکشــی کنار من و در سراسر 
کشــور کمک کردند که در کشتی تاریخ  سازی کنیم. من به 
عنوان نماینده همه آنها در این مراســم هستم. دبیر کارهای 
بزرگی انجام داد با این شرایط خانه های کشتی را تجهیز کرد. 
امیدوارم همه دوباره اینجا جمع شویم و با غلامرضا محمدی 

در المپیک جشن بگیریم. 
اقدامات درست در فدراسیون کشتی

نکته مهم در مدیریت فدراســیون کشتی این است 
که علیرضــا دبیر از زمانی که در راس فدراســیون قرار 
گرفته، باز سازی و نو سازی بخش های مختلف فدراسیون 
را در دســتور کار خــود قرار داده؛ او بعد از اینکه ســال 
گذشــته خانه کشــتی شــهید ابراهیم هادی با هزینه 
حدود ۲۰ میلیاردی نو ســازی و برای استفاده تیم های 
ملی آماده کرد، باز ســازی خانه کشتی شماره دو که به 
نام شــهید صدرزاده نامگذاری شده را نیز در دستور کار 
فدراسیون قرار داد. دیروز هم ساختمان اداری فدراسیون 
به بهره برداری رســید که کار باز سازی اش از چند هفته 
قبل آغاز شده است. این دست اقدامات در کشتی ایران 
ماندگار خواهد بود و می تواند نام دبیر را به عنوان یکی از 

مدیران موفق کشتی ثبت کند.

این سالم  سازی ها باید مستمر باشد
سید سعید مدنی

علیرغم شــیوع بیماری خطرناک، کرونا، فعالیت های ورزشی و رقابت های 
باشــگاهی در رشــته های مختلف در قالب» لیگ« کماکان در حال برگزاری 
است. کشــتی،فوتبال، والیبال، بســکتبال، هندبال، وزنه برداری و... از جمله 
رشــته هایی اند که با رعایت دســتورالعمل های بهداشــتی در حال برگزاری 
مســابقات خود هستند و خلاصه کلام اینکه چراغ ورزش در هر حال روشن و 

چرخ های آن در ایران و سراسر دنیا در حال گردش و چرخیدن است.
این امر به نوبه خود حکایت از اهمیت ورزش و رقابت های ورزشــی دارد.

این واقعیت می تواند برای کسانی که در کشورما رسما و به طور قانونی متولی 
ورزش هستندقابل تامل باشد ، کســانی که اداره ورزش را بر عهده دارند اما به 
آن اهمیت نمی دهند و به ورزش به عنوان امری دست چندم و دم دستی نگاه 
می کنند و در نتیجه حساسیت لازم را در باره نحوه مدیریت و صلاحیت مدیران 
به خرج نمی دهند. اداره و مدیریت آن را نه بر اســاس اصل شایسته ســالاری 
بلکــه با ملاک های غیر منطقی دیگری مثل باندبازی وقیبله گرایی و... تعیین 
 کرده و آن را به دست کسانی از نزدیکان خود می سپارند و بدون اینگه نظارتی 
بر نحوه مدیریت و عملکرد آنان داشــته باشــند به حال خود رها می کنند و... 
برای همین هم هســت که گرچه چرخ ورزش در حال چرخیدن است و حتی 
در شــرایط ناگوار فعلی تیم ها و لیگ ها- ولو بدون حضور تماشاگر- فعال و در 
تکاپــو هســتند ، اما فضای کلی حاکم بر ورزش ما چــه از حیث فنی و چه از 
نظر فرهنگی قابل قبول نیســت و خروجی آن هرگز با هزینه ها و فعالیت ها و 

انرژی ای که در آن صرف می شود مطابقت ندارد.
ورزش امری اســت که در ابعاد مختلف همگانــی و قهرمانی و... در جای 
خود و به اندازه خود دارای اهمیت اســت. خاصه اینکه بدانیم ورزش در جهان 
و روزگار فعلــی از کارکردهای متنوع و فراتر از حوزه ورزش برخوردار اســت 
و در کشــورهای پیشــرفته دنیا در برنامه ریزی های اجتماعی و فرهنگی خود 
روی موضوع ورزش هم حســاب می کنند واز جذابیت ها و توانایی های آن در 
حوزه های مختلف سیاســی، اقتصادی ، فرهنگی و... بهره می برند. متاســفانه 
این اتفاقی اســت که در کشور ما به دلایلی که پیشتر اشاره شد نمی افتد ونه 
تنها از ورزش و توانایی های آن اســتفاده لازم نمی شــود بلکه بدتر از همه به 
خاطــر رهابودگی و فقدان نظارت، ورزش خیلــی جاها به” ضد کارکرد” خود 
تبدیل می شود ،سهل است که موجب آسیب های اخلاقی و فرهنگی وضررهای 
اقتصادی و... هم می شــود! به دیگر ســخن به جای اینکه عملکرد و خروجی 
ورزش به نفع مردم و ســلامت روحی وجســمی جامعه تمام شود و به ارتقای 
فرهنگی جامعه کمک کند به سود افراد و گروه های فرصت طلب و منفعت جو 
منجر می شــود، درباره واقعیت های ناخوشایند ورزش ایران بارها و سال هاست 
که کارشناسان و اهل فن تذکر و هشدار می دهند این نشریه نیز به سهم خود 
بارها و بارها در این باره نوشته و تاکید کرده که پیشرفت و قویتر شدن ورزش 
مستعد بهتر شــدن ایران در گروی اصلاح وضع موجود است. وضعیتی که به 
دلایل اشاره شده ورزش و امکانات آن خیلی جاها تبدیل شده به دکانی دونبش 
که عده ای انگل ومزاحم از قبل آن به قیمت درجازدن و رکود ورزش به دنبال 

تامین منافع شخصی خود باشند.
البته از سوی مسئولان و تصمیم گیرندگان کمتر واکنشی به این تذکرات 
صورت گرفته و گوش شنوایی در نزد آنها وجود داشته است. اما از آنجا که به 
قول منوچهری شاعر”... خرابی چون که از حد بگذرد ، آباد می گردد” ، به خاطر 
به بار آمدن افتضاحاتی چون پرونده ویلموتس و... توجه خیلی از دستگاه های 
نظارتی و غیر ورزشی و... به موضوع ورزش و اتفاقات نامیمونی که چپ وراست 

در آن رخ می دهد جلب شده و به آن ورود کرده اند. 
برای مثال مجلس یازدهم در این باره بســیار فعال و پیگیر است و..  اخیرا 
هم در صدا وسیما حرکاتی برای اصلاح برنامه ها ی ورزشی و سالم  سازی آنها 
صورت گرفته اســت و باز می بینیم که ســازمان بازرسی کل کشور نیز  پیگیر 
پرونده مربی بلژیکی فوتبال است ، همچنین وزارت محترم اطلاعات تحرکاتی 
در باره برخورد با مفســدان و باندهای دلالی رخنه کرده در ورزش و رسانه های 
ورزشی و... شروع کرده است. این همه البته باعث خوشحالی وامیدواری کسانی 
اســت که به توانایی ها و ظرفیت بالای پیشرفت ورزش کشور ایمان دارند، اما 
همواره جولان و تاخت و تاز بی امان افراد منفعت جو وشهرت طلب را مضر به 

حال ورزش می دانسته اند.
بــا این حــال باید بر این نکته هــم تاکید کرد که جریان سالم ســازی و 
اصلاح وضعیت ورزش)بیش از هر جا در حوزه مدیریت و رســانه های ورزشی 
علی الخصوص صدا و سیما( به طور پیگیر و در طولانی مدت ادامه پیدا کند و به 
حرکات مقطعی و برخوردهای موردی منحصر نشود. تا آنجا که فضای سالم بر 
محیط ورزش ما حاکم شود. بدون شک در این صورت آینده ای بسیار روشن و 

روزهای پرافتخاری در انتظار ورزش مستعد ایران عزیز خواهد بود.ان شاء الله

نکته  ورزشی

*پس از قطعی شــدن جدایی بشار رسن، این بازیکن دیروز با بازیکنان 
پرسپولیس خداحافظی کرد. رسن قرار است با قراردادی سه ساله به تیم 
اس سی قطر بپیوندد و همبازی علی کریمی بازیکن سابق استقلال شود.

*کاروان تیم فوتبال پرسپولیس پس از نایب قهرمانی در مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا عصر دیروز از دوحه راهی تهران شد.شاگردان گل محمدی 
پس از رسیدن به تهران از امروز خود را برای دیدار معوقه از هفته پنجم 
 لیگ برتر مقابل نساجی آماده می کنند. این دیدار روز جمعه هفته جاری 

)۵ دی ماه( در مازندران برگزار خواهد شد.
*بر اســاس پاداش هایی که بــرای این دوره از رقابت ها تعیین شــده 
 بود، پرســپولیس ۲ میلیون دلار بابت نایــب  قهرمانی و ۷۵۰ هزار دلار 
)حــدود ۷۰ میلیارد تومان( نیز بابت بردهــا و برتری در مراحل قبل از 
AFC پاداش دریافت خواهد کرد. پرســپولیس اگر قهرمان می شــد، 
پاداش ۴ میلیون و ۷۰۰ هــزار دلاری تیم قهرمان را به خود اختصاص 
می داد و از طرف دیگر به جام باشــگاه های جهان صعود می کرد که در 
این تورنمنت تیم آخر ۱ میلیون و ۵۰۰ هزار دلار از فیفا پاداش دریافت 
می کند. در واقع پرسپولیس با از دست دادن قهرمانی، حداقل ۳ میلیون 

و ۴۵۰ هزار دلار، پاداش کمتری دریافت می کند.
*فدراسیون فوتبال اعلام کرد بر اساس مصوبه روز ۱۷ آذر هیئت رئیسه 
فدراســیون فوتبال و مطابق با ماده ۲۷ اساسنامه، مجمع عمومی برای 
انتخاب پست های هیئت رئیسه روز یکشنبه ۱۰ اسفند در تهران برگزار 

خواهد شد.
*قرعه کشــی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آســیا ۲۰۲۱ قرار است در 
دی ماه برگزار شود تا تیم ها رقبای خود را بشناسند. این رقابت ها طبق 
اعلام سابق کنفدراسیون فوتبال آسیا از این دوره رقابت ها با حضور ۴۰ 
تیم برگزار خواهد شد. همچنین به احتمال قوی مسابقات لیگ قهرمانان 
آسیا ۲۰۲۱ از فروردین ۱۴۰۰ آغاز خواهد شد. همچنین قرار است این 
مسابقات مثل سال گذشته به صورت متمرکز برگزار شود. سهمیه ایران 
در این مسابقات مثل سال گذشته ۲+۲ است.استقلال و فولاد خوزستان 
 رقبای خود را در پلی آف شــناختند و قرار اســت به ترتیب به مصاف

العین و الوحده امارات بروند. پرسپولیس و تراکتور باید منتظر قرعه کشی 
باشند تا رقبایشان مشخص شود.

اخبار کوتاه از فوتبال

            معاون بهداشــتی وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشــکی گفت: فوتی های بیماری کرونا در 

کشور حدود ۵۰ درصد کاهش یافت. 
به گزارش ایرنا، علیرضا رئیســی ، اظهار داشت: چندین 
هفتــه در وضعیت صعودی بیماری کرونا در کشــور بودیم 
اکنون روند ابتلا نزولی شــده و میزان بســتری بیماران در 
بیمارستان ها نیز حدود ۴۰ درصد در کل کشور کاهش یافت.
وی افزود: نکته بســیار مهم این اســت کــه ما هنوز تا 
نقطه مطلوب فاصله زیادی داریم، نقطه مطلوب زمانی است 
که یک ایمنی مناســبی از طریق واکسیناسیون و همچنین 

رعایت پروتکل های بهداشتی همزمان انجام شود.
رئیسی با بیان اینکه هم اکنون از ۳۱ استان کشور در ۳۰ 
استان روند بیماری کرونا نزولی است، خاطر نشان کرد: حدود 
سه هفته گذشــته چهار استان گیلان، مازندران، گلستان و 
اردبیل وضعیت قرمز و صعودی داشتند که اکنون سه استان 
از این وضعیت خارج شــده و تنها در استان مازندران روند 

ثابت، غیر نزولی و گاه متمایل به صعودی است.
وی با تاکید بر ضرورت رعایت پروتکل های بهداشــتی 
پیشگیری از انتشار ویروس کرونا در همه شهرها با وضعیت 
قرمز، نارنجی و زرد اضافه کرد: هم اکنون ۲۰۵ شهرســتان 

نارنجی در کشــور وجود دارد که اگر پروتکل ها رعایت نشود 
به سمت قرمز شدن پیش می روند.

معاون بهداشــتی وزارت بهداشــت، درمــان و آموزش 
پزشــکی ابراز امیدواری کرد با رعایت بیشــتر پروتکل های 
پیشگیری از انتشار ویروس کرونا و پایبندی به مسئولیت های 

اجتماعی این شهرها نیز به سمت زرد شدن پیش روند.
وی با بیان اینکه هم اکنون ۲۴۳ شهرستان زرد در کشور 
داریم، خاطر نشان کرد: اگر پروتکل های پیشگیری از انتشار 
ویروس کرونا در این شهرها نیز رعایت نشود ممکن است به 
ســمت نارنجی بروند اما اگر توصیه ها رعایت شود به سمت 

سفید شدن نیز خواهند رفت.
رئیسی  با  اشــاره به اینکه گیلان نیز  از وضعیت قرمز 
بیماری کرونا خارج شده، اضافه کرد: از ۱۶ شهرستان استان 
گیلان، شش شهرستان در وضعیت زرد و ۱۰ شهرستان در 

وضعیت نارنجی قرار دارند.
وی بــا تاکید بر لــزوم پرهیــز از دورهمی ها در فصل 
زمســتان اضافه کرد: بر اساس آمارهای کشورمان بالای ۵۱ 
درصد ابتلا به بیماری کرونا به دلیل دورهمی های خانوادگی 
بوده لذا از مردم خواهش می کنیم که از دورهمی ها در فصل 
زمستان خودداری کنند تا شاهد موج دوباره بیماری نباشیم.

معاون وزیر بهداشت:

حدود ۵۰ درصد فوتی های ناشی از بیماری کرونا در کشور کاهش یافت

مراسم استقبال از ناوگروه 7۰ نداجا متشکل از 
ناوشکن جمهوری اسلامی سبلان و ناو پشتیبانی 
لاوان که جهت انجام ماموریت های محوله در خلیج 
عدن و تنگه باب المندب، عازم آب های آزاد شده 

بود برگزار شد. 
این مراســم با حضور فرمانده منطقــه یکم امامت 
امیردریــادار دوم جعفــر تذکر، هماهنگ کننده ارشــد 
عقیدتی سیاسی های آجا در استان هرمزگان و مدیریت 
عقیدتی سیاسی منطقه یکم امامت حجت الاسلام بهارلو، 

فرمانــده کارخانجات نداجا امیردریــادار دوم فاضل نیا، 
جانشین منطقه یکم امامت امیردریادار دوم جلیل مقدم، 
جمعی از فرماندهان و کارکنــان منطقه یکم امامت، با 
رعایت دستورالعمل های بهداشتی، در بندرعباس انجام 

شد.
ناوگروه رزمی اطلاعاتــی ۷۰ نیروی دریایی ارتش، 
بیش از ۶۶ روز ماموریــت در آب های بین المللی و طی 
مســافت بیش از ۷۵۰۰ مایل دریانوردی، با اســتقبال 
مسئولان نداجا در اسکله منطقه یکم امامت، پهلو گرفت.

امیر دریادار دوم جعفر تذکر در این مراســم، ضمن 
خیرمقدم به کارکنان ناوگــروه رزمی اطلاعاتی ۷۰، در 
اجرای ماموریت در راســتای فرامین و تدابیر فرماندهی 
معظم کل قوا، گفت: اینکه ناوهای ما صدها مایل دورتر 
از مرزهای میهن اسلامیمان جهت تامین امنیت خطوط 
مواصلاتی کشــتیرانی ایران عزیزمان حضور فعال دارند، 

جای غرور بسیار دارد.
فرمانده منطقــه یکم امامت با بیــان اینکه رصد و 
شناســایی شــناورهای بیگانه در آب های بین المللی در 

کنار حراست و سیادت از منافع جمهوری اسلامی ایران 
از وظایف مهم ناوگروه های اعزامی به خلیج عدن اســت، 
اظهار داشت: ما بر سر منافع خودمان کوتاه نخواهیم آمد 
و با هیچ کشور و نیروی بیگانه ای در منطقه و فرامنطقه 

شوخی نداریم و امنیت منافع ما خط قرمز ماست.
تامین امنیت خطوط مواصلاتی تجاری ایران خلیج 
عدن و تنگه باب المندب، رســاندن پیام صلح و دوستی 
ایران به ســایر کشورهای حاضر در خلیج عدن از اهداف 

ماموریتی این ناوگروه بوده است.

دبیر نهاد آبادانی و پیشــرفت مانه و ســملقان گفت: با هدف محرومیت زدایی و همدلی با محرومان 
 در شــب یلدا، هزار بســته غذایی در قالب طرح ســردار شــهید ســلیمانی در این شهرستان توزیع 

شد. 
غلامرضا رمضانیان، اظهار داشــت: ارزش این تعداد بســته دو میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال بوده است که در اختیار 

خانواده های محروم شهری و روستایی قرار گرفته است.
وی افزود: بنیاد علوی از ابتدای شــیوع ویروس کرونا در کنار نیازمندان بوده و اقداماتی چون توزیع بخاری، غذای 

گرم، بسته های غذایی را به انجام رسانده است.
رمضانیان با بیان اینکه این نهاد با هدف گسترش عدالت اجتماعی و توانمندسازی خانواده های کم درآمد در خراسان 
شمالی و به ویژه شهرستان مانه و سملقان، طرح های خوبی را به اجرا گذارده است، گفت: با توجه به شیوع ویروس کرونا، 

در شرایط کنونی یکی از اهداف اصلی این بنیاد، کمک و همدلی مومنانه با نیازمندان است.
توانمندسازی و رونق اقتصادی شهرستان مانه  و سملقان در غرب استان خراسان شمالی، به بنیاد علوی سپرده شده 

است تا با اقدامات این بنیاد، غبار محرومیت از چهره شهرها و روستاهای این خطه زدوده شود.

و  احــداث یک هزار  زمین  تامین  تفاهم نامه 
۲۰۰ مسکن و ساماندهی اشــتغال و کارآفرینی 
بین  ایثارگــر هرمزگان  و  خانواده های شــاهد 
استاندار و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران به 

امضا رسید. 
اســتاندار هرمزگان در این مراسم اظهار داشت: با 
انعقاد تفاهم نامه و اختصاص زمین برای ساخت مسکن 
ایثارگران، مشــکل تامین مســکن تمامــی ایثارگران 

هرمزگان رفع خواهد شد.
فریدون همتی ، افزود: استان هرمزگان از ظرفیت های 
متنوع و بزرگی بهره مند اســت و اقدامات خوبی نیز در 
راســتای افزایش منابع درآمدی برای خدمات رسانی به 

خانواده شهدا و ایثارگران انجام شده است.
وی ادامــه داد: دولــت در زمینه توانمندســازی 

خانواده های شــهدا و ایثارگر از همه ظرفیت ها استفاده 
خواهــد کــرد و این آمادگــی وجود دارد با تشــکیل 
تعاونی و اعطای تســهیلات، زمینــه ورود ایثارگران به 
 بخش کشــاورزی که جزء مشاغل کلیدی است فراهم 

شود.
استاندار هرمزگان گفت: تبدیل فرزندان خانواده های 
شــاهد به نیروهای ماهــر و فنی، امــکان بهره گیری 
از توانمندی این نیروها را در صنایع اســتان ســرعت 
 می بخشــد و در همین راستا اقدامات مطلوبی از سوی 

بنیاد شهید صورت گرفته است.
همتی، حفظ کرامت خانواده های ایثارگر را وظیفه 
مسئولان دانست و بیان داشت: به عنوان متولیان دولت 
در هرمزگان از هیچ مســاعدتی در ایــن زمینه دریغ 

نمی کنیم.

آغاز توزیع کمک های 
مومنانه ارتش و کمیته امداد 

در کرمان
دهمین مرحله کمک های مومنانــه ارتش و کمیته 
امداد در قالب توزیع ۲۲ هزار بســته لوازم فرهنگی و 
۲هزار و ۵۰۰ سری لوازم خانگی به ارزش ۱۳ میلیارد در 
آستانه ولادت حضرت زینب)س( و سالگرد سردار شهید 
قاسم سلیمانی در بین محرومان استان کرمان آغاز شد. 

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان کرمان بیان 
کرد: از ابتدای سال تاکنون با همکاری ارتش؛ سپاه ثارالله و 
نیروی انتظامی چندین رزمایش کمک های مومنانه را در این 
استان انجام داده ایم.  یحیی صادقی، افزود: با توجه به اینکه 
بانک اطلاعاتی محرومین در حــوزه اختیارات کمیته امداد 
می باشد لذا توانستیم در شناســایی افراد محروم با پرسنل 
خیرخواه نیروی انتظامی همکاری داشته باشیم تا بتوانند این 
کمک ها که شامل سبد کالایی؛ لوازم التحریر؛ پوشاک و لوازم 

منزل بوده اند را به دست نیازمند اصلی اش برسانند.
وی در ادامه اظهار داشت: ۲۲ هزار بسته لوازم فرهنگی 
اهدایی بنیاد احســان که از زیرمجموعه  فرمان های اجرایی 
امام)ره( اســت و ۲ هزار و ۵۰۰ ســری لوازم خانگی شامل 
یخچــال؛ تلویزیون؛ جارو  برقی؛ بخاری؛ آبگرمکن در مناطق 
محروم توزیع خواهد شد. صادقی هچنین با  اشاره به نزدیک 
شدن سالگرد شــهادت سردار ســلیمانی گفت: برنامه های 
دیگــری هم برای محرومین در نظر داریــم که یکی از آنها 

توزیع  هزار سری جهیزیه در این ایام می باشد.
 اعدام ۲ قاچاقچی مسلح در زاهدان

رئیس کل دادگســتری سیستان و بلوچستان با 
اشــاره به اجرای حکم اعدام دو سوداگر مرگ، گفت: 
حکم اعدام دو قاچاقچی که به صورت مســلحانه به 

حمل مواد مخدر اقدام کرده بودند، اجرا شد. 
حجت الاســلام مصطفی نیا ، افزود: این افراد از سال ۹۶ 
دستگیر شــده بودند و پرونده آنها به دقت رسیدگی و وفق 
قانون منتهی به صدور حکم اعدام شد که حکم پس از قطعی 

شدن و پس از طی شدن تشریفات قانونی، اجرا شد.
وی اظهار داشــت: فرایند قانونی از زمان تشکیل پرونده 
تا اجرای حکم به طور کامل در مورد آنها رعایت شده است.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
مدیر ناحیه آهن سازی فولاد مبارکه از بومی سازی 
فولاد  مســتقیم  احیا  واحدهای  ریفورمر  تیوب های 

مبارکه خبر داد.
داریــوش رشــیدی گفــت: بــا همــت شــرکت های 
ســازنده داخلــی ۱۰۲۲ عــدد تیــوب ایــن ریفورمرهــا 
 بومی ســازی و بــا موفقیــت مــورد بهره بــرداری قــرار 

گرفت.
وی با تاکید بر اهمیت کیفیت این تجهیزات تصریح کرد: 
بسیاری از لوله های وارداتی از رده خارج شده است و در حال 
حاضر حدود یک چهارم ریفورمرهای احیا با لوله های ساخت 
داخــل عملیات تولید را انجام می دهنــد و تاکنون عملکرد 

مناسبی داشته اند.
رشیدی اظهار داشت: با توجه به قیمت زیاد این قطعات 
و همچنیــن پرمصرف بــودن آن ها در شــرکت، خرید این 
تیوب ها ارزبری بسیار زیادی به دنبال دارد، اما با بومی سازی 
این قطعات، علاوه بر اینکه سالانه به میزان ۷/۶ میلیون یورو 
صرفه جویی ارزی برای کشور حاصل شده است، با همکاری 
شــرکت های ســازنده داخلی در فرایند تولید  آنها، موفق به 
کســب دانش فنــی و تکنولوژی ریخته گری ســوپرآلیاژها 
 بــه روش گریــز از مرکــز و در مقیاس صنعتی در کشــور 

شده ایم.
لوله هــا و تیوب هــای ریفورمر یکــی از قطعات مهم و 
اســتراتژیک در واحدهای احیا مستقیم اســت که فرآیند 
شکســت گاز متان و تبدیل آن به گازهای احیایی مورد نیاز 
در دمای بیش از ۱۱۰۰ درجه جهت احیای گندله اکسایدی 

در آنها انجام می گیرد.
در ریفورمرهــای واحدهای احیا مســتقیم جمعا تعداد 

۴۰۶۸ عدد تیوپ ۱۰ و ۸ اینچ در حال کار است.

بومی سازی 
تیوب های ریفورمر 

واحدهای احیای مستقیم
 فولاد مبارکه اصفهان

ناو گروه اطلاعاتی ـ عملیاتی۷۰  نیروی دریایی ارتش در بندرعباس پهلو گرفت

بنیاد علوی 1۰۰۰ بسته غذایی 
بین نیازمندان توزیع کرد

تفاهم نامه احداث یک  هزار و ۲۰۰ مسکن ایثارگران هرمزگان 
امضاء شد
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